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En este documento, de contener datos de carácter personal objeto de protección, éstos se encuentran
omitidos -sustituidos por asteriscos (*)- en cumplimiento de la Ley Orgánica 15/1999, de 13 de
diciembre, de Protección de Datos de Carácter Personal.

ACTA - CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE CIUTAT VELLA

SESSIÓ ORDINÀRIA CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE
CIUTAT VELLA DEL DIA 11 D'ABRIL DE 2018

En el Centre d'Atenció a l'Immigrant, situat en Plaça del Pou s/n, de la ciutat de València, a
les 19.00 hores del dia 11 d'abril de 2018. Sota la Presidència de Sra. Pilar Soriano Rodríguez, es
reuneix en sessió ordinària el Consell de Districte de Ciutat Vella, amb l'assistència dels i les
components del mateix; pel Grup Compromís, Sr. Alberto Díez Esteban, Sr. Jesús María
Timoneda i Timoneda i Sr. José Miguel de Vicente Petreñas; pel Grup Socialista, Sr. José
Cabezuelo Palanca; pel Grup València en Comú, Sra. Pepa Petrer Piqueras; pel Grup Popular, Sr.
Iván Escrivá Roig, i pel Grup Ciutadans, Sr. Santiago Vea Alemani i Sra. Francisca Real Roig,
actuant com a Secretària Mónica Giner Gandul.

Assisteix així mateix la vocal suplent del Grup València en Comú Sra. Amparo Ridaura
Masià.

La Presidenta dóna la benvinguda a les persones assistents i presenta a la nova Secretària
de la Junta Municipal de Districte. Tot seguit, a causa de la petició del grup Popular, cedeix la
paraula al vocal Iván Escrivá Roig, qui intervé manifestant, que, malgrat la intenció del Grup
Popular d'anul·lar el Ple degut als diversos problemes haguts en aquesta convocatòria, ha
reconsiderat la seua decisió donada la responsabilitat que té hui el Consell de votar els
pressupostos de cultura 2018. La Presidència agraeix la deferència del Partit Popular, i pren nota
per a procedir a una millora contínua, assenyalant que és el primer consell que es celebra després
del nou procediment establit en la plataforma integrada d'Administració electrònica, i confiant
que, amb l'ajuda de tots i totes, la pròxima convocatòria es puga realitzar de forma satisfactòria.

Oberta la sessió per la Presidència, s'examinen els assumptes que figuren en l'Ordre del dia
i s'adopten els següents Acords.
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1 RESULTAT: APROVAT
ASSUMPTE:
LECTURA I APROVACIÓ DE L'ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR DE DATA DE 23 DE
GENER DEL 2018

Pregunta la Presidenta si algun/a membre del Consell vol formular alguna modificació o
aportació de l'acta de la sessió anterior.

Intervé el vocal Santiago Vea per a manifestar el seu desacord amb el sentit de la votació
del grup Ciutadans de la proposta de declaració institucional del grup de cultura sobre els actes
ocorreguts el passat 7 de gener, que es recull en l'acta. Intervé el vocal Alberto Díez per a aclarir
que l'acta recull la votació de la declaració que es va produir en la comissió del grup de treball de
cultura, però que en l'anterior celebració del Consell, el vocal Juan Soriano va manifestar el canvi
de vot del Grup Ciutadans. La Presidenta procedeix a llegir aquest apartat de l'Acta, corroborant
que aquesta recull el posterior canvi de vot del Grup Ciutadans, la qual cosa va comportar a la no
aprovació de la proposta.

S'aprova per unanimitat l'acta de la sessió anterior per les/els vocals del Consell Municipal
de Districte.

2 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
INFORME DE LA PRESIDÈNCIA

- En primer lloc, la Presidència informa que, des de la Regidoria de Participació Ciutadana,
es celebrarà una jornada denominada PARLEM DE CENTRES CÍVICS. Aquesta trobada tindrà
com a finalitat orientar col·lectivament el model de gestió dels futurs centres cívics de la ciutat, i
es celebrarà el 28 d'abril, de 11:00 a 18.00 hores, en el Centre del Carmen de Cultura
Contemporània (C/ Museu núm. 2). Hi haurà una ponència inicial a càrrec de Mauro Castro de la
Hidra Coop i després una taula redona on es coneixerà i es tindrà l'oportunitat de debatre amb les
experiències de l'Ateneu Popular 9 Barris de Barcelona, La Farinera de Saragossa, La biblioteca
Sant Fermín de Madrid i l'espai Astra de Guernika. Després del menjar, de 16.00 a 18.00 h, es
treballarà conjuntament els diferents models de gestió possible per als centres cívics, a fi
d'extraure conclusions que orienten el model de gestió dels centres cívics en la ciutat de València.

- En segon lloc informa la Presidenta sobre l'estat d'obertura de les noves Juntes
Municipals de Districte: Junta Municipal de Districte de Pobles del Sud, JMD. de Pobles del
Nord i JMD. de Pobles de l’Oest. La JMD de Poblats del Nord, amb seu en Carpesa, va obrir el
passat 26 de març. Per a obrir la JMD de Pobles del Sud i de l’Oest s'està esperant el
nomenament de les persones que ostentaran les Secretaries, que serà a final d'abril, amb la qual
cosa es preveu que les dues noves Juntes entraran en funcionament al llarg del mes de maig.

- En tercer lloc, informa sobre l'obertura de noves línies de subvenció a entitats ciutadanes.
L'Ajuntament de València, a través de la Delegació de Participació Ciutadana i Acció Veïnal,
convoca la concessió de subvencions dirigides a entitats ciutadanes del municipi de València que
duguen a terme activitats de foment de l'associacionisme i/o desenvolupen eines i processos de
participació ciutadana en l'exercici 2018. 
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Línies bàsiques: 1. Foment de l'associacionisme; 2. Foment de la participació ciutadana y
3.Foment de l'elaboració i difusió d'estudis sobre associacionisme i participació ciutadana. 
Les poden sol·licitar les associacions o entitats sense ànim de lucre, amb domicili social en
el municipi de València, inscrites en el Registre Municipal d'Entitats Locals, la finalitat de
les quals siga la realització de projectes, programes i accions que fomenten
l'associacionisme i la participació ciutadana. Les sol·licituds i documentació requerida es
presentaran, segons model adjunt a les bases de la convocatòria, del 23 d'abril al 13 de
maig de 2018, tots dos inclusivament, preferiblement en la Junta Municipal de Districte on
l'entitat tinga el seu domicili social o en els llocs previstos en la Llei de Procediment
Administratiu.
 La convocatòria de subvencions té un pressupost total de 215.000 euros, distribuïts entre
les 7 Juntes Municipals de Districte. A la Junta de Ciutat Vella li corresponen 19.000,00
euros. La subvenció per al projecte sol·licitat no excedirà els 2.500 euros o 7.500 euros en
el cas dels projectes presentats per dos o més associacions conjuntament. 
Es van a realitzar Tallers informatius, en els quals es podrà consultar els dubtes sobre les
subvencions i com presentar la seua sol·licitud. El corresponent a Ciutat Vella tindrà lloc el
25 d´abril, al Centre d’Atenció a la Inmigració (C/ Pou s/n), de 18.00 a 20.00 h. També es
pot sol·licitar una atenció especialitzada, amb cita prèvia del 26 d'abril al 18 de maig, a la
Secció de Participació Ciutadana, a través del telèfon 962083681/962083679/962083680
(de 8.30 a 14.00 h de dilluns a divendres). Més informació per correu electrònic:  
participacionciudadana@valencia.es.

- En quart lloc, la Presidència informa de la creació d’un espai intercultural nou. Aquest
espai és un recurs municipal que depén de la Regidoria de Cooperació al Desenvolupament i
Migració, per a la promoció i apoderament de l'Associacionisme en el municipi de València. Està
destinat a associacions i entitats sense ànim de lucre, legalment constituïdes i registrades, situades
en el municipi de València, o que desenvolupen la seua activitat a València, amb finalitats
cíviques i socials relacionades amb la població migrant i la cooperació al desenvolupament que
complisquen alguna de les següents condicions: 1- Que no disposen de local adequat en una
primera fase de la seua constitució i desenvolupament. 2- Que es troben en situació transitòria de
manca o precarietat de local. Aquest espai està al Carrer Jardins nº 2 (C/ Alta nº 43) i es pot
sol·licitar el seu ús a la seu electrònica de l’Ajuntament. Les entitats poden sol·licitar ser usuàries
de l’Espai Intercultural (ús de despatxos) o utilitzar puntualment espais comuns i serveis propis
del mateix (aula de formació i sales multiusos).

- La Presidència informa en quint lloc que a la web https://decidimvlc.valencia.es/, a
l’apartat d’anys anteriors es pot fer un seguiment de l’estat d’execució dels diferents projectes de
les consultes ciutadanes. Aquesta informació s’actualitza trimestralment.

Acabat l'informe de Presidència, i abans d'obrir el torn de preguntes, la Presidenta desitja
incidir que aquesta és la primera convocatòria que s'ha realitzat a través de la plataforma
electrònica de l'Ajuntament (PIAE). Aquest nou procediment requereix d'una sèrie de canvis en
el funcionament del Consell: a partir d'ara, les preguntes i mocions que formulen els vocals es
pujaran a l'aplicació PIAE a través dels grups municipals. Les respostes es pujaran també a
aquesta plataforma. La Presidenta pregunta als i les vocals si desitgen que en el moment de la
celebració del consell es porten les respostes a les preguntes impreses en paper, al que assenten.
El debat de les Mocions serà oral, i la resposta a les preguntes s'efectuarà, com s'ha explicat
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abans, a través de la plataforma electrònica. Pel que fa a les entitats, les que desitgen formular
una pregunta perquè siga debatuda en el Consell hauran de presentar-la, tal com estableix el
Reglament, mitjançant la seua presentació per registre d'entrada.

Quant a les preguntes “in voce” formulades durant la celebració del Consell, la Presidenta
assenyala que és important que tant el veïnat i les entitats les formalitzen en les fulles
normalitzades a aquest efecte perquè, després de les consultes a les delegacions municipals
implicades, es puga fer arribar les respostes amb la informació contrastada i completa,
independentment que en el Consell es puga fer un xicotet debat sobre aquest tema.

3 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
RENDICIÓ DE COMPTES D'ACTIVITATS DE L'ANY 2017

CULTURA

La Presidenta atorga la paraula al coordinador de cultura, Alberto Díez Esteban,
assenyalant que s'inclourà també en aquest punt l'aprovació de les activitats a realitzar durant
l'exercici 2018.

- Intervé el coordinador Alberto Díez Esteban per a informar en primer lloc, que en la
passada reunió del grup de cultura s'aprovà per unanimitat la distribució del pressupost assignat a
la Junta de Ciutat Vella per a l'execució de les activitats culturals a desenvolupar l'any 2018,
procedint a la seua lectura:

ACTIVITATS 2018

(PRESSUPOST ASSIGNAT: 12.600,00 €)

Cant de l'estoreta: 25,41 €

Premi falles ecològiques: 75,00 €

Premi falles igualitàries: 75,00 €

Acte institucional: 2.000,00 €

Premi de balcons del Corpus: 50,00 €

Dia de la música: 2.500,00 €

Trofeu d’escacs: 1.200,00 €

Concurs de pintura ràpida: 800,00 €

Mig any faller: 1.000,00 €

Concurs de Pesebres: 270,00 €
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Festa de l'infantesa: 2.500,00 €

Certamen fotogr. F. Jarque: 800,00 €

Disseny gràfic: 800,00 €

Concurs de poesia curta: 500,00 €

TOTAL:12.595,41 €

- En segon lloc, informa que també en la passada reunió es va aprovar la despesa executada
en l'exercici 2017, que va ascendir a la quantitat de 12.851,88 € (Annex I).
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##ANEXO-1644002##

INFORME DE GASTOS DE LAS ACTIVIDADES DE LA JUNTA MUNICIPAL
CIUTAT VELLA 2017

PRESUPUESTO 12.600,00 €

Premi falles ecològiques

Acte institucional

Dia de la música

Campionat d escacs.

Concurs de pintura rápida

Cant de I estoreta

Mig any faller.

Concurs de Belens

Festa de I infantesa

Certame fotogr. F. Jarque

TOTAL

45,00 €

1.074,00 €

3.361,69 €

1 .200,00 €

800,00 €

25,41 €

628,20 €.

270,00 €.

4.147,58 €

1 .300,00 €

12.851,88 €

l"t4
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Es sotmet a votació la distribució del pressupost per a l'exercici 2018, procedint-se a la
seua aprovació per unanimitat.

Intervé la vocal Pepa Petrer per a preguntar per què es deu procedir a la votació en el
Consell de l'aprovació del pressupost, quan ja s'ha aprovat en el grup de treball, i per què
únicament es sotmeten a votació les propostes del grup de treball de cultura. La Presidenta respon
que l'òrgan gestor de la Junta és el Consell de Districte, que ha d'aprovar les propostes
formulades pels grups de treball sempre que impliquen l'execució d'una despesa pública. En
aquest cas es procedeix a l'aprovació de la proposta del grup de cultura perquè és l'únic grup que
té assignat pressupost.

- En tercer lloc el coordinador de cultura informa que en la passada reunió del grup es va
sotmetre a ratificació les postures dels grups polítics relatives a la declaració de condemna pels
incidents provocats el passat dia 7 de gener durant la celebració de la Cavalcada de les Magues
de Gener, quedant aquestes com estaven, comptant amb els vots a favor de Compromís, València
en Comú i PSPV, i vots en contra de Ciutadans i el Partit Popular. El document que es va aprovar
va ser per tant, un acord, no una declaració institucional al no haver-se obtingut la unanimitat.
(Annex II)
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##ANEXO-1644004##

Acord

En relació als fets esdevinguts el passat diaT de gener durant la celebració a València,

recorrent els carrers del nostre districte, de la Cavalcada de les Magues de Gener convocada per

una entitat centenària en la nostra ciutat, la Societat Coral El Micalet, premiada per la nostra

Junta Municipal I'any 2017 per la seua tasca en la defensa de la cultura i tradicions valencianes;

fets que van donar lloc a I'intent de boicotejar l'acte increpant als participants i a les autoritats

municipals, el grup de cultura vol manifestar la seua més enèrgica repulsa pels incident s

provocats durant un acte attontzat de caràcter cultural i lúdic-festiu, per part de *grupúsculos

organitzats i coneguts de'l'extrema dreta, utilitzant actituds violentes i intimidatories davant la

passivitat de les autoritats governamentals que, si bé és cert que van garantir que els incidents

no es desbordaren, no van evitar, podent-ho fer-ho, la celebració d'aquesta contra convocatòria.

La cavalcada de les Magues de Gener és un acte en favor dels drets de la infancia, en

suport de la cultura i la pau, sense missatge polític algun, en la qual no s'exclou de la seua

participació a cap ciutadà tinga la ideologia que tinga, i en la qual els participants van haver de

suportar tot tipus d'insults i amenaces. Açò revesteix encara major gravetat, doncs que una gran

majoria de participants en aquesta Cavalcada eren xiquets, als quals la Delegació del Gwern no

va dispensar un mínim de protecció, permetent-se que anaren intimidats arnb insuTty crits i

càntics, propis de règims feixistes. 
j

' El grup de cultura de la *JMD de CV, recorda que en el nostre districte i la nostra ciutat,

se celebren multitud de manifestacions festives, culturals, polítiques, religioses, etc. i que deuen

ser respectades per tots, independentment de la seua afinitat o no amb aquests actes. Creiem que

seria impossible imaginar que al pas de la Cavalcãda del Ninot, I'Ofrena de flors a la Mare de

Deu, la processó del Corpus, per posar només uns exemples, grups de ciutadans als quals no els

agraden aquests actes, intentaren boicotejar-los amb crits i amenaces, considerant-se amb un
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dret inexistent, excepte en les mentalitats més retrógads i reaccionàries, a intentar impedir-los. A

quina situació arribaríem? És açò propi d'una societat que es considera civilitzada?

Es cert que aquests elements incívics i radicals de I'escena valenciana, ens tenen

acostumats a aquest tipus d'actes en algunes altres activitats, com la processó cívica del 9

d'octubre i que són també, totalment condemnables; si bé, aquest grup de cultura vol elevar

aquesta repulsa, en aquest cas concret, en atenció sobretot al benjuridic a protegir, la infància,

en tractar-se d'una festivitat infantil, ben jurídic que és obligació de les autoritats públiques

protegir. Per açò instem al ple del Consell del Districte a fi que es pronuncie amb una condemna

unànime dels actes del 7 de gener contra els autors dels fets i contra la impasivitat de la

Delegació del Govem. Així mateix, expressem tot el nostre suport a les associacions

convocants, animantles a perseverar en els seus objectius de lluita per una societat en pau,

igualtat i fraternitat.

;..à

\

á
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- Alberto Díez informa així mateix que en el grup de treball es va aprovar per unanimitat
unes normes de participació dels i les vocals de la Junta com a jurats en les diferents activitats
que té el grup de cultura (pesebres, concurs de pintura ràpida, etc), a causa de la necessitat de
regular el seu funcionament pels problemes sorgits anteriorment (Annex III).
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##ANEXO-1644584##

NOIìMAS PARA LA PARTICIPACION DE JURADOS

En todas las actirridades en que sea necesalio que los vocales participen coillo jurados, se procedelá

clel siguiente modo:

En todas las activiclades habr'á un total de cinco vocales que actuar'án como jurados' De estos, el

reparlo se liará en proporción al nirmero de vocales de que disponga cada grupo político.

Los vocales o suplentes ¡ourbraclos por cada grupo,unavez elegidos, podrán ser sustituidos por

otro vocal del misrno gruPo, aunque no pettenezca al grupo de cultula, cuando el vocal

couespondiente no pu"aá asistir. Siempre previa comunicación, con una antelación de dos días' a la

técnico de la Junta.

Cuando el vocal designado por un grupo no asista al acto en el que tiene que ejercer de jurado, ni

designe a otro vocal ã" ru g*po o,ieiignándolo, éste tampoco comparezca, el grupo político al que

pertenezca dicho vocal quedará sin representación en la elección.

En cuanto al concurso de belenes, dadala cantidad de parlicipantes y, para mejoral el timing de

visitas a los mismos, habrán dos julados, compuestos cada uno de ellos por un mínimo de tres

personas. Uno de ellos califrcará los belenes tradicionales y el otro jurado calificarâ los belenes

innovadores.

Ambos jurados podrán rcalizar, en coordinación con la técnico de la Junta, las visitas a los belenes

de manðra simuitánea o no. En caso de que no sea simultánea, se permitirá lapafücipación de una

misma persona en ambos jurados, siempre que así 1o decida su grupo.

No se pennitirá la presencia de ninguna persona que no ostente la cualidad de vocal, en las visitas

que se realicen, a fin de agllizar las mismas y con el fin de no distorsionar el espíritu de

imparcialidad de la votación.

Todo ello, sin perjuicio, de la creación de nuevas actividades, modificación o desaparición qué, en

todo caso, se ajustarán a estas nonnas en lo posible. \

Actividades

Concurso pintura

Concurso fotografia

Concurso poesia corta

Concurso belenes

Vocales t
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- Finalment, el coordinador informa que es va decidir en el grup de cultura les dates per a les
activitats del segon trimestre de l'any:

Dia de la Música: 16 de juny
Concurs de pintura ràpida: 25 de maig
Campionat d'escacs: 29 de maig

ACCIÓ SOCIAL

Pren la paraula la representant del grup de treball d'acció social, Pepa Petrer.

- Informa que continua en preparació el projecte d'alberg en la Plaça del Pilar. Des de
Benestar Social es manté relació amb el CAST, des d'on es demana una atenció integral per a les
persones amb el risc d'exclusió social que siguen acolliments en aqueix alberg.

- El problema de desallotjaments per pujada en els lloguers continua desplaçant gent del
barri i en protesta s'han realitzat algunes activitats en el carrer.

- El grup Dones maltractades continua participant en el moviment de “Alerta Feminista”,
valorant la positiva vaga del 8M i denunciant la ruptura del compromís d'assumir en els
pressupostos generals les quantitats de 200 milions d'euros que han passat a ser de 80 milions
d'euros per al Pacte d'Estat contra la violència de gènere.

- Des d'Escoltem Velluters s'informa de la nova obra del grup de teatre “Transformers”,
sobre la primera transformista coneguda a València. Serà el 24 d'abril encara que el local de
moment es desconeix.

- Respecte a activitats en el grup de treball, s'informa:

a) que es continua debatent sobre la Renda bàsica Universal

b) que ja s'ha realitzat el 26 de març de 2018 la segona edició de l'activitat
intergeneracional entre els alumnes de l'escola Santa Teresa i majors de la UP així com majors
residents en centres de dia i residències de “La Saleta” trucada “Jocs populars de iaios”,
coincidint, com sempre, amb un dia de la setmana cultural de l'escola. El resultat ha sigut molt
reeixit però el dossier d'aquesta edició no estarà fins que s'avalue l'activitat i s'edite el vídeo,
aproximadament al juny. A partir de llavors el dossier s'entregarà a les persones participants i hi
haurà un exemplar en la JMD a la disposició de totes les persones que puguen necessitar-ho.

ACTIVITATS ECONÒMIQUES

El coordinador del grup d'activitats econòmiques, Jesús Mª. Timoneda, informa que el grup
continua amb el projecte que es va aprovar per a afavorir el xicotet comerç, trobant-se en aquest
moment de l'exercici 2018 oberta l'opció perquè les xicotetes entitats i associacions de xicotets
comerços presenten nous projectes.
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Intervé la Presidenta per a preguntar si algú desitja el torn de paraula, o es desitja debatre
algun punt, animant així mateix a tothom al fet que s'apunte i participe en els grups de treball.

Intervé la vocal Francisca Real per a preguntar si s'ha reunit el grup d'urbanisme, al que
Pilar Soriano contesta que no.

Intervé el vocal Iván Escribá per a sol·licitar, referent a l'aprovació del Pla Especial de
Protecció (PEP) de Ciutat Vella, que, malgrat no haver intervingut el grup de treball d'urbanisme
en la seua elaboració, per haver sigut un projecte del grup de govern, al grup de treball li
agradaria estudiar-ho dins de la Comissió. La Presidenta intervé a l'efecte d'aclarir que el PEP, ha
comptat amb un procés de participació molt ampli, amb la qual cosa li ha donat veu a la
ciutadania del barri, però recull la petició que s'estudie dins del grup de treball d'urbanisme, a fi
de tractar l'estudi detallat del que implica per a l'àrea de Ciutat Vella.

Acabat aquest punt, la Presidenta proposa incloure en la sessió les tres Mocions
presentades pel Grup de Ciutadans fora de termini, atés que és la primera vegada que s'han  hagut
de presentar per PIAE. Es vota per unanimitat tractar-les per urgència.

4 RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
ASSUMPTE:
Moció que presenta el vocal del grup polític Ciutadans Sr. Santiago Vea, sobre Compliment de
l'ordenança municipal de prostitució en via pública

MOCIÓ:

El vocal Santiago Vea exposa el text de la moció:

"Segons les sancions realitzades en compliment de l'ordenança municipal en matèria de
prostitució en via pública, i en funció de les dades de l'entorn de Ciutat Vella, s'han generat 8
expedients en el 2015, cap en 2016 i un en 2017, i sent una activitat que s'està duent a terme de
manera coneguda i publicada en mitjans de comunicació i que afecta a la imatge districte i la
convivència.

Per tot el que s'ha exposat, el vocal que subscriu formula les següents  PROPOSTES
D'ACORD:

- Que des de les regidories responsables s'assegure el compliment de l'ordenança
municipal en matèria de prostitució en via pública, dotant en primer lloc als agents de la
policia local dels mitjans adequats, amb la finalitat de contribuir a la pacificació de
l'entorn.

- D'altra banda, vigilar també el compliment d'horaris dels locals, en gran mesura els
relacionats amb aquesta activitat, ja que el no compliment provoca els problemes de soroll
que pateix el veïnat de l'entorn."

DEBAT:
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Respon la moció el vocal José Miguel Vicente Petreñas afirmant que des del govern s'està
ja treballant referent a això, i proposa una  Moció alternativa:  “Continuar vetlant pel
compliment de l'Ordenança municipal en matèria de prostitució de via pública i continuar
mantenint la vigilància el compliment dels horaris dels locals relacionats amb aquesta

 posant l'èmfasi en la paraula “continuar”, ja que ambdues actuacions s'estan realitzant.activitat”,

Intervé el vocal Santiago Vea per a insistir que s'està exercint la prostitució en carrers en
les quals passen infants, com per exemple l'eixida del col·legi situat en el carrer Carnissers, i 'es
tracta d'una situació que no es troba massa aïllada. També ocorre el mateix amb el problema de
les drogues, que ja s'ha plantejat en una altra ocasió. El grup Ciutadans el que demana és la
pacificació de l'entorn i l'ajuda en la mesura que siga possible de la policia local. En els dos
últims anys a penes s'ha produït a l'obertura d'expedients sobre aquest tema, per això considera
necessari augmentar la dotació policial.

Intervé la Presidenta per a argumentar que una cosa són els expedients administratius dels
locals, i una altra les accions que realitza la Policia Local en el carrer, actuacions completament
diferents. Santiago Vea argumenta que ell parla únicament dels expedients oberts per infraccions
a l'Ordenança, per la qual cosa ell creu que s'ha d'augmentar, no continuar, en la mesura que siga
possible, el control de locals i del compliment de la normativa per part dels locals mitjançant
l'augment dels mitjans de la Policia Local.

Intervé la Presidenta per a afirmar que li consta que s'està treballant en aquesta línia, i que
el fet de “continuar” no implica que es mantindran aquests mitjans, sinó que es continuarà amb la
tasca política d'estar arracada d'aquest tema. Intervé el vocal José Miguel Vicente Petreñas per a
argumentar que “continuar”, no significa que es continue fent el mateix, sinó treballar per a
solucionar el problema en la mesura en què ho està fent la policia local.

La Presidenta es reitera en que el tema de Velluters és un problema complex i no és de
fàcil solució, sobre el qual es porta treballant molts anys, sent, molts dels delictes dels quals s'està
parlant, competència de la Policia Nacional. Santiago Vea argumenta que la Moció s'ha plantejat
únicament pel que fa al compliment de l'Ordenança municipal de Prostitució en via pública, i per
tant, s'han cenyit a l'àmbit competencial de la Policia Local.

Intervé el vocal Iván Escrivá per a manifestar que no entén el problema a votar la Moció
tal com està plantejada, perquè pràcticament s'està parlant del mateix.

La Presidenta intervé per a explicar que una Moció és una proposta d'acció política. S'està
insistint en el concepte “continuar”, perquè el que es proposa en la Moció és una acció que ja
s'està realitzant, no és una acció nova, ja s'està treballant en el problema. I que s'és conscient
d'aquesta situació especial, perquè és molt delicada. El que es pretén amb la moció alternativa és
recalcar la necessitat de continuar estant damunt del problema.

Intervé Santiago Vea per a insistir que es dote a la Policia Local dels mitjans necessaris.
Intervé la Presidenta per a afirmar que la Policia Local ja té els mitjans necessaris, argumentant
que una altra cosa és que seria desitjable major dotació policial, però la Corporació ha de
treballar amb la dotació que té, i que li consta que s'està treballant especialment en el problema
de Velluters.
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Intervé la vocal suplent Amparo Ridaura afirmant que la prostitució és un tema molt
complex que mereix un bon debat sobre aquest tema, no havent-se de realitzar dins del Consell, a
fi de prioritzar la intervenció dels veïns i veïnes assistents, i proposa tractar el tema en el grup de
treball de Benestar social. La Presidenta es mostra d'acord amb la seua proposta.

VOTACIÓ:

Es procedeix a votar la Proposta alternativa, sent aprovada per 6 vots a favor (Presidència,
Compromís, PSPV i València en Comú) i 3 abstencions (Ciutadans i Partit Popular).

5 RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
ASSUMPTE:
Moció que presenta el vocal del Grup Ciutatadans, Sr. Santiago Vea sobre Dignificació del
barri de Velluters, Boatella, El Pilar i el seu entorn per mitjà d'actuacions culturals

MOCIÓ:

El vocal Santiago Vea Alemani procedeix a llegir la Moció:

"Coneguts els problemes del barri, molts d'ells denunciats en aquesta Junta de Districte pel
Grup Municipal Ciutadans Cs i la falta, en part, d'actuació municipal en molts àmbits ja
reclamats també en aquest fòrum, creiem que una de les maneres de poder millorar i dignificar
les condicions del barri és atorgant-li un major pes cultural en la ciutat, i especialment, des
d'aquesta Junta de Districte.

Per tot el que s'ha exposat, el vocal que subscriu formula les següents  PROPOSTES
D'ACORD:

- Dur a terme un increment d'actuacions culturals durant 2018 i 2019, en la mesura
que siga possible, des de la Junta de Districte cap als locals municipals disponibles en el
barri.

- D'altra banda, sol·licitar a l'Ajuntament, el foment d'activitats culturals que es
realitzen en la ciutat, que focalitze algunes actuacions en aquesta àrea."

DEBAT:

La Presidenta dóna la paraula al vocal Alberto Díez Esteban, qui intervé afirmant que, pel
que fa a la primera proposta, atés que les activitats culturals que es realitzen des de la Junta de
Districte es proposen des del grup de treball de cultura, en el qual participen tots els grups
polítics, no entén per què es presenta aquesta Moció un dia després de la reunió del grup de
treball, on el grup Ciutadans no va realitzar cap proposta d'activitats en Velluters. D'altra banda,
aclarir que sempre s'intenta adequar el pressupost i les activitats als entorns en els quals es
puguen desenvolupar. És cert que moltes d'elles es fan en la Plaça de la Mare de Déu, per la seua
grandària i centralitat, i que l'any passat es va intentar fer una de les activitats del dia de la
Música en Velluters que finalment no es va poder executar per problemes de llicència, i enguany
s'intentarà realitzar una de les activitats del dia de la Música en la Plaça de la Mercè o en la Plaça
del Pilar.
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Continua dient Alberto Díez, que, pel que fa a la segona proposta, el foment d'activitats
que es realitzen des de l'Ajuntament en aquests barris, pot procedir a relacionar les activitats que
s'han fet des de la Delegació de Cultura en el barri. 

Intervé el vocal Santiago Vea per a dir que va estar informant-se sobre aquest tema, i el
que vol sol·licitar és que, en la mesura que siga possible, es traslladen algunes d'aquestes
activitats a les zones de Ciutat Vella que es troben més degradades, per a donar-los una mica més
d'auge en aquest sentit.

Intervé Alberto Díez per a dir que no és fàcil perquè depén de la idoneïtat dels espais i
proposa una  Proposta alternativa:  Continuar treballant des del grup de cultura per a

 respecte al primer punt, i respecte,promocionar activitats culturals dins de l'àmbit del districte"
al segon punt, "Continuar fomentant les activitats culturals dutes a terme des de la Delegació

 Santiago Vella intervé per a aclarir que ela".de Cultura dins de l'àmbit del districte Ciutat Vell
que sol·licita és que en la mesura que siga possible les activitats culturals es realitzen en els
entorns més degradats del districte.

Intervé la Presidenta per a afirmar que s'han realitzat activitats en eixes zones degradades,
com per exemple, en la passada Fira de Juliol, es van realitzar activitats en la Plaça del Pilar.
Santiago Vella afirma, però insisteix que seria necessari donar eixa continuïtat o augmentar les
activitats en altres entorns com Velluters o la Boatella, que es troben més degradats per a
dignificar-los. Intervé Alberto Díez per a dir que en aquest sentit, la seua proposta alternativa és
que es continue treballant des del grup de cultura per a buscar espais en aquestes zones de
Velluters o La Boatell on es puguen desenvolupar les activitats que es programen. Santiago Vella
argumenta que la proposta d'Alberto Díez és la mateixa que la seua. Alberto Díez no està d'acord,
perquè en la Moció presentada es proposa dur a terme un “increment” d'actuacions, i ell parla de
continuar treballant en aquest sentit.

La Presidenta intervé per a aclarir, que en la Moció es parla d'un “increment” d'actuacions;
en aquest sentit, si del que es parla és del pressupost assignat a la Junta per a celebració
d'activitats culturals, s'ha de decidir en el grup de treball quines activitats es celebren en aquestes
zones més degradades, per la qual cosa no entén per què aquesta proposta no s'ha efectuat en el
grup de treball de cultura i es realitza presentant una Moció. D'altra banda, si es parla del
pressupost municipal, afirma que les Delegacions de Cultura Festiva i Acció Cultural no poden
prioritzar uns barris enfront d'uns altres; s'han fet coses en Velluters com per exemple en la
passada Fira del Juliol, en la Plaça del Pilar; determinades activitats necessiten un espai per a
desenvolupars-e. En Velluters l'espai que ho permet és la Plaça del Pilar, pocs llocs hi ha en el
barri en els quals es puga desenvolupar una dansa o una activitat musical. No es pot aprovar en
un Consell de Districte que es realitzen més activitats en l'àmbit d'una Junta de Districte en
detriment d'una altra; les activitats culturals s'intenten fer d'una manera descentralitzada en la
ciutat, d'una forma rotatòria. No obstant això, es pren nota que Velluters, i en concret la Plaça del
Pilar, és un punt important per a desenvolupar activitats culturals.

VOTACIÓ:

Es procedeix a votar la Proposta alternativa, sent aprovada per 6 vots a favor (Presidència,
Compromís, PSPV i València en Comú) i 3 abstencions (Ciutadans i Partit Popular).
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6 RESULTAT: REBUTJAT
ASSUMPTE:
Moció que presenta el vocal del Grup Ciutadans, Sr. Santiago Vea, sobre Millora de l'asfaltat i
pavimentació de les avingudes, carrers i carrils bici del districte de Ciutat Vella

MOCIÓ:

El vocal Santiago Vea Alemani procedeix a llegir la Moció:

"València aspira a ser cada vegada més una ciutat més còmoda i oberta en totes les seues
dimensions.

Un dels paràmetres de comoditat és tindre un trànsit cada vegada més fluït, més sostenible,
més eficient i més segur. A més, també aspirem a un trànsit per als vianants cada vegada més
accessible, no solament des de la perspectiva de la diversitat funcional i l'accessibilitat universal,
sinó també des de la perspectiva de l'ergonomia i la facilitat de transició per voreres i eixos per
als i les vianants. De la mateixa manera, apel·lem a la facilitat i seguretat de transició pels eixos
ciclistes de la ciutat de València.

Per a assegurar aquests paràmetres d'eficiència i sobretot de seguretat viària pretesos en els
eixos de circulació, evidenciem que certs vials (carrers i avingudes) del districte de Ciutat Vella
manquen de les condicions mínimes per a aquesta fi, tenint arracada des de fa ja temps realitzar
accions des de l'Ajuntament per a garantir un asfaltat adequat. No solament els conductors de
motocicletes, per ser els més exposats, pateixen en major escala les condicions insegures
d'aquests vials deficients, sinó també els conductors de vehicles, que en passar per ells, es veu
reduïda la seua seguretat i capacitat de maniobra (sobretot magnificat en condicions de pluja). A
més, aquestes condicions també suposen més soroll ambiental en el veïnat i uns altres possibles
sobrecostos en manteniment per a les forquetes dels vehicles. Igualment, aquests fenòmens es
perceben a bord de l'EMT per part del les persones usuàries i conductores, amb aquestes
conseqüències generals descrites, i fins i tot majors per la grandària i escala dels vehicles de la
flota. Des del punt de la transició per als i les vianants, per certes voreres i eixos per als i les
vianants del districte de Ciutat Vella, els i les vianants es troben situacions de falta d'accessibilitat
o de facilitat de transició per defectes en la pavimentació o deterioració històrica acumulada en
aquestes. Idèntica circumstància es pot observar en certs eixos de circulació ciclista del districte
de Ciutat Vella, on es donen situacions de falta clara de manteniment (més enllà de les marques
viàries incorrectes o confuses), que els fan menys segurs que el desitjat.

Per tot l'exposat, el vocal que subscriu formula la següent PROPOSTA D'ACORD

- Que des de la Junta de Districte de Ciutat Vella s'inste a les regidories municipals
corresponents perquè es duguen a terme, durant 2018, i de manera urgent, les accions
d'asfaltat, pavimentació o manteniment viari necessari en els següents àmbits a continuació
descrits:

1.- VIALS DE CIRCULACIÓ:

- Rotonda de Porta de la Mar
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- Marqués de Sotelo

- Guillem de Castro (carril dret entre C/hospital i Torres de Quart)

- Carrer Corona (entrada carrer i paviment carrer)

-Carrer Ripalda (paviment primer tram)

2.- VORERES i EIXOS PER ALS i LES VIANANTS:

- Carrer Sant Vicent (entre Pau i Ajuntament, vores externes carrer)

- Carrer Beneficiència"

DEBAT:

La Presidenta dóna la paraula al vocal Jesús Mª Timoneda. 

Jesús Mª Timoneda argumenta que des de la Delegació de Desenvolupament Urbá, des de
Regidoria d'Urbanisme, s'ha remés un informe que rebat aquesta Moció. En a penes tres anys
l'Ajuntament ha invertit una quantitat propera als vint-i-un milions d'euros, més els tres coma dos
milions anuals de la contracta de manteniment, en l'asfaltat de carrers i avingudes. El que s'està
demanant amb la Moció per la via d'urgència requereix diverses legislatures. No es pot fer una
carta als Reis Mags amb totes les actuacions a realitzar, màximament quan s'han pogut fer al llarg
de 24 anys, i tan sols en els tres que es porta de legislatura s'han gastat 21 milions. Es rebutja la
Moció perquè a més, s'han plantejat Mocions similars per part del Grup Ciutadans en totes les
Juntes de Districte i a més, s'ha de dir que és el personal tècnic municipal qui dóna prioritat a les
actuacions a abordar perquè és el personal expert en la matèria. Òbviament, si alguna actuació és
urgent pel perill que suposa, cal comunicar-ho per correu electrònic a OCOVAL, solucionant-se
el problema en 72 hores com a màxim.

Intervé el vocal del Partit Popular Iván Escrivá a l'efecte de manifestar la seua reprovació
de la reiterada expressió del vocal Jesús Timoneda relativa als últims 24 anys, de la qual sembla
desprendre's que no s'haja fet res en eixe temps, quan és obvi que el nou govern no s'ha trobat els
carrers realitzats únicament amb  arena i grava, i d'altra banda, que s'ha argumentat que no es pot
fer una carta als Reis Mags, però de l'exposat sembla inferir-se que a OCOVAL sí que pot
escriure's aquesta carta. 

Pren la paraula el vocal Santiago Vea a l'efecte d'argumentar, respecte de que les obres no
es poden fer ràpidament, que algunes obres prioritàries, com per exemple l'anell cicilista, sí s'han
fet ràpidament. No veu il·lògic que en les Juntes de Districte s'hagen plantejat Mocions sobre
aquest tema ja que l'objectiu ha sigut marcar els problemes i les prioritats a abordar.

Intervé la Presidenta per a esgrimir que no té sentit plantejar aquesta Moció en totes les
Juntes de Districte amb totes les deficiències que hi ha en els barris, perquè ja s'és conscient de
les necessitats que hi ha en cada barri. Si s'haguera d'aprovar aquesta Moció en les 7 Juntes
s'esgotaria el pressupost municipal per als pròxims 5 anys. Les prioritats s'han de decidir pel
personal tècnic municipal una vegada que tinguen la consignació pressupostària a aquest efecte.
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Fins ara, les grans vies s'han asfaltat amb paviment fonoabsorbent i el del tema OCOVAL és
només per a reparar puntualment quan existeix un perill. L'asfaltat va molt més allà d'una
reparació puntual. S'han intentat traure recursos econòmics de moltes parts; s'han quedat part dels
projectes participatius amb moltes reclamacions veïnals sense poder-se atendre. S'està treballant
sobre aquest tema, havent-se invertit fins hui vint-i-un milions d'euros més els 3,2 milions
destinats a la contracta de manteniment. No es pot aprovar la Moció que s'asfalte tota València.

Santiago Vea afirma que no es tracta només de l'asfaltat, sinó que es pot abordar zones per
als i les vianants que són obres menors, que són molt més ràpides. La Presidenta diu que una
pavimentació és una obra integral, i el que està demanant el Grup Ciutadans suposaria destinar
per a la seua execució els pròxims quatre pressupostos sencers, per la qual cosa és impossible
atendre la petició com a proposta política.

VOTACIÓ:

Es procedeix a votar la moció sent rebutjada per 6 vots en contra (Presidència, Compromis,
PSPV i València en comú), 3 a favor (Ciutadans i Partit Popular).

7 RESULTAT: CONTESTAR EN PRÒXIMA SESSIÓ
ASSUMPTE:
PRECS I PREGUNTES DELS VOCALS

Acabades les Mocions, la Presidenta intervé a fi d'explicar que des de la Secretaria de la
Junta es farà arribar als grups municipals per correu electrònic el calendari de les pròximes
celebracions del consell de Districte, amb especificació dels terminis per a la formulació de
Mocions i preguntes, sent la pròxima sessió del Consell de Districte el pròxim 4 de juliol. D'altra
banda, la Presidència explica que no es procedirà en aquest moment a contestar a les 8 preguntes
formulades pel grup Ciutadans fora de termini, a fi de poder donar veu a els/as veïns/as que han
acudit a la sessió.

Intervé el vocal Santiago Vea per a formular un prec, relatiu a les preguntes que formula el
grup Ciutadans. Argumenta que la forma de contestar algunes preguntes per part de la Regidoria
de Mobilitat Sostenible no és la més adequada. Procedeix a efectuar la lectura d'algunes
respostes, argumentant que la manera de contestar és una miqueta ofensiva. Per això, sol·licita:

-        Identificació de la persona que formula les respostes.

-        Que es responga de debò, no limitant-se a remetre a la pàgina web municipal.

-        Que demane disculpes el Regidor de Mobilitat Sostenible

La Presidenta intervé per a informar que a partir d'ara, la contestació a les preguntes
apareixerà signada perquè es tramitaran a través del PIAE. Així mateix vol fer un aclariment. El
fet de contestar remetent a una informació que és pública i és accessible no és una excusa del
govern; hi ha molta informació que està penjada en la web; els i les vocals formen part d'un grup
municipal amb regidors/es, assessors/es i personal funcionari als quals es pot exigir que
obtinguen la informació necessària dels canals municipals. Als i les vocals se´ls contesta en la
seua qualitat de polítics i polítiques, no en qualitat de veïnat.
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Intervé el vocal Santiago Vea reiterant-se que el que ell sol·licita és que se li conteste de
nou a aquestes preguntes el més prompte possible, i que es demane disculpes per part del Regidor
de Mobilitat Sostenible. 

La Presidenta pregunta si es desitja formular per part dels i les vocals algun prec més.
Intervé el vocal Iván Escrivá a fi de formular una pregunta per a tractar en la pròxima sessió del
Consell;  si el llaç groc que va aparéixer en els Torres de Serrans va ser promogut per
l'Ajuntament o ho va col·locar algú, al que la Presidenta respon que no ha sigut promogut per
l'Ajuntament. Iván Escrivá sol·licita informació sobre si ha sigut investigat, perquè hi ha càmeres,
i si s'han pres accions legals contra el qual ho va fer.

8 RESULTAT: CONTESTAR EN PRÒXIMA SESSIÓ
ASSUMPTE:
INTERVENCIONS VEÏNALS

- Per la senyora ******, en representació de l´Associació Intramurs, es presenta el següent
Full de participació:

“Ens agradaria saber per què estem denunciats en la passada edició d'Extramurs.”

- Per la senyora ******, veïna de Ciutat Vella

"Casal Faller en C/ Portal de la Valldigna. Han modificat la seua situació en aquest carrer
col·locant la placa que ja tenien de Llicència B. Desconec si l'Ajuntament els ha donat permís. El
veïnat ha denunciat per les molèsties. No realitzen les seues activitats dins del local, fan paelles
en el carrer. La policia ja ha sigut cridada diverses vegades perquè es posen a fer “torraes” i tot el
fum arriba a les cases. No respecten cap horari. Les finestres de la meua casa tremolen perquè
posen un karaoke".

I no havent-hi més assumptes que tractar, s'alça la sessió sent les 21.10 hores, estenent-se
la present Acta, que signa amb mi la Presidència, de tot la qual cosa com a Secretària en done fe.

LA PRESIDENTA                                                              LA SECRETÀRIA


